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Les polémiques langues del carrer 
de la Mare de Déu de Montserrat 

Aquest mes, eis mem-
bres de la revista hem 
decidit fer l'enquesta 
sobre una de les 
darreres polémiques 
que hi ha hagut al pöble. 
Com molta gent ja sap, 
s'han col-locat unes 
tanques al carrer Verge 
de Montserrat per evitar 
accidents. L'Ajunta-
ment creu que moites 
motos utilitzaven a--

quest carrer de vianants 
per no haver de passar 
pel semàfor i, tot i que 
no havia passat mai res, 
es podría haver donat el 
cas que alguna moto 
atropellés algún via-
nant. D'altra banda, 
aíguns veins creuen que 
és un impediment i 
molta gent no hi pot 
passar. Escoltem-ne 
algunes opinions. 

Preguntes: 1.- Creu que son efectives per evitar accidents 
les tanques del carrer Verge de Montserrat? 

2.- Les faria treure? 

Quimet Clascà 

1.- Efectives no, perqué 
és un carrer que ja té la 
senyal de prohibit el pas, és 
uncarrersensepas, itampoc 
no era necessari que hi 
posessin aqüestes tanques. 
A mi, personalment no m'hi 
fan cap nosa, però ja estem 
prou enreixats. A tot arreu hi 
ha d'haver reixes i, com ja 
he dit anteriorment, tampoc 
era necessari posar-les-hi. 

2." Jo les treuria. Ara 
sembla un camp de fútbol 
allò. 

Quimet Clascà. Jubilât. 

Josep Comí 

1.- No, jo trobo que és 
una vergonya que un poblé 
com la Roca hagi de posar 
unes tanques tan ridicules i 
absurdes en aquell carrer. 
Que jo sàpiga no hi ha hagut 
mai cap accident, potser hi 
deu haver hagut alguna 
t rompadeta que et pot 
passar a qualsevol carrer del 
poblé. 

2." Sí. Jo ja no les hi 
hauria posados. 

Josep Comí. 
Comerciant. 

Laura Casadessús 

1." No crec que allá hi 
hagi hagut mai gaires 
accidents. Que jo sàpiga no 
n'hi ha hagut mal cap. 

2.- Potser sí. 
Laura Casadessús. 

Mestressa de casa. 

Josefa Vílchez 

1.- No ho sé. El que sí 
que he vist ara mateix és 
que dos nois amb bicicleta 
hi poden passar igualment, 
per tant efectives no ho són 
massa. 

2." Aquests han passat, 
però potser d'altres ja no hi 
passaran. 

Josefa Vílchez Gea. 
Tèxtil. 

1." Jo crec que no són efectives com moltes coses 
d'aquest poblé. 

2." Home, si no són efectives perqué hi han de ser? 
Carme Oliver Fernández. Mestressa de casa. 
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